
Hvor er det latterligt at se politikerne fra Folketinget sidde og hakke på hinanden 
i forbindelse med den ene million omkring Zornig/Wilhelmsen i disse dage !

Brug dog tiden på noget mere fornuftigt - f.eks. ville der være MANGE MILLIADER 
at hente ved at gøre noget ved medicinalselskabernes DRÆN af de offentlige
kasser og danske lægers himmelhøje honorarer i forbindelse med deres arbejde 
for samme selskaber !

Medicinalindustrien er en bundrådden branche, hvor der foregår, hvad kunne 
sammenlignes med organiseret kriminalitet !

Det er vel ikke SÅ svært på den baggrund at se, hvorfor medicin er så dyrt !

Vi er i den situation, at omkostningerne ved udvikling/fremstilling af et 
lægemiddel LANGT overgås af omkostningerne ved dets markedsføring !
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